

## 應用學習延伸課程 - 職場體驗計劃

### 美容學基礎

明愛社區書院於 2015 年 6 月至 7 月期間舉辦三項應用學習延伸課程—職場體驗計劃。

#### 計劃目的

應用學習延伸課程 - 職場體驗計劃的設計是在現有的應用學習課程上提供額外的職場體驗學習機會，目的是幫助學生為個人職業發展作更好的準備及進一步探索日後就業的路向。

職場體驗計劃具有豐富的學習元素，包括生涯規劃、職場體驗及實習、業界專業人士主持的工作坊等，務求令同學對行業運作與發展有更深入和全面的體驗。

課時：60 小時

舉行日期：2015 年 6 月至 7 月

#### 課程特色

- 香港和內地化妝、美容及個人護理行業發展迅速。學員將會體驗杭州當地化妝、美容、美甲學校和相關行業的最新發展，從中比較中港兩地的美學源流、化妝潮流及行業發展情況。
- 學生將在本地專業美容機構參與實習，為顧客提供專業服務。
- 學生將在廣東大型藥品優良製造作業規範（GMP）的化妝品生產基地，體驗及直擊其研發、測試和生產流程。
- 由業界專家主持工作坊，分享美容業的可持續發展狀況。

申請學生：修讀明愛社區書 2013-15 學年應用學習美容學基礎的學生。

證書：學生完成延伸課程後可獲發出席證書。

課程費用：學生和學校均不用支付任何課程費用。

申請：學生須填妥申請表，交回所就讀中學。

截止報名日期：2015 年 5 月 16 日 (星期六)

查詢電話：2388 9920；電郵：[adhc@cice.edu.hk](mailto:adhc@cice.edu.hk)



## Applied Learning (ApL) Extension Programmes for Workplace Experience Fundamental Cosmetology

Caritas Institute of Community Education offers 3 ApL Extension Programmes for Workplace Experience in June and July 2015.

### Aims

The extension programme is designed as add-on learning opportunities on top of regular ApL courses and it aims to help students to get better prepared for career development and to further explore their career aspirations.

These extension programmes comprise of rich elements including career and life planning, workplace practicum, workshop conducted by industrial professional etc. Students can widen their horizons and deepen their understanding in respective industries through the workplace experience

**Duration: 60 hours**

**Date : Mid June to early July 2015**

### Features:

- The make-up and beauty care industry has been growing rapidly in Hong Kong and Mainland China in recently years. Students will experience the latest development and business of nail art, beauty care and make-up in Hangzhou. Students have the opportunities to practice and compare the difference in cosmetology culture and latest trend between Hong Kong and Hangzhou.
- Students will learn to practice cosmetology services at local professional cosmetology organisations.
- Students will explore the research, testing and production process of quality cosmetics in a Good Manufacturing Practice (GMP) certified cosmetics factory in Guangdong Province.
- Workshops by cosmetology experts will be arranged to share with students the sustainable development in beauty care industry.



**Target students:** Students taking 2013-15 cohort ApL course Fundamental Cosmetology.

**Certificate:** Attendance certificate will be issued to students upon completion of the programme.

**Fee:** Students and schools do not need to pay any programme fee.

**Application:** Students should complete the application form and return the form to their respective secondary schools.

**Deadline :** 16 May 2015 (Saturday)

**Enquiry:** 2388 9920; **Email:** adhc@cice.edu.hk